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Verslag BrEA AV – 24 maart 2023 

Locatie: Den Berg, Londerzeel met mogelijkheid tot inbellen via Google Meet 

1 Aanwezigheden 

Bestuursleden   Aanw Veront     Aanw Veront 

De Mondt Luc x  Uyttendaele Joeri x  

Callebaut Roel  x Van Isterdael Dieter x  

Oyen Edith x  Van Muylem Hilbert x  

Tiberghien Jacques x  Keulemans Rita x  

Kuiper Jasper  x Van Glabbeek Roald x  

Vermeersch Lise  x  

 

   

Sympathisanten  Aanw Veront     Aanw Veront 

Van der Perre Jan  x Wittewrongel Dimitri x  

        

Commissarissen  Aanw Veront     Aanw Veront 

Hernot Sophie x  Paternoster Robrecht x  

        

Leden  Aanw Veront     Aanw Veront 

Lataire Philippe x  Tourwé Marc  x 

Van Nuffel Wim x  De Bock Debora x  

        

Auteur Edith Oyen 

Datum verslag 24 maart 2022 

Status Draft  Finaal x 

 

Geen volmachten werden geregistreerd. 

Totaal stemgerechtigd: 13 

 

 

1 Welkomstwoord Voorzitter 

De Voorzitter heet alle Leden welkom. 

2 Moreel verslag 

De volledige presentatie staat hier: Presentatie AV24032023_final 

 

https://docs.google.com/presentation/d/1hb0nhSx5YYcoN_ulTunYxLC2x3mgBT4u/edit?usp=share_link&ouid=116325954832726366518&rtpof=true&sd=true
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A. Samenstelling Bestuursorgaan 

De leden van het bestuursorgaan 2022, alsook de lijst van sympathisanten, werden 

gepresenteerd.  

B. Vertegenwoordigingen 

De samenwerking met Biotecho loopt steeds beter. 

C. Ledenbestand 

De daling van het aantal betalende leden houdt aan. Er is een dramatische daling langs 

de kant van OSB; daar zijn we de helft van onze leden kwijt. Zij hebben een volledig jaar 

zonder personeel gezeten, wat een belangrijke oorzaak is. Hopelijk komt er dit jaar 

verbetering binnen de werking van OSB. Ook de rechtstreekse leden zijn gehalveerd.   

D. Inrichting en deelname activiteiten 

Enkele hoogtepunten van het voorbije jaar: 

- Galabal: De nieuwe locatie La Tricoterie was een succes. Enkel een opmerking dat 

de uitnodigingen niet iedereen hebben bereikt. Voor de organisatie volgend jaar 

zal Johan Martens dit evenement vanuit BrEA ondersteunen. 

- Job Fair: Uitstekende organisatie van PK. 

- Nieuwjaarsreceptie: Goede formule om dit samen met OSB te organiseren. Op 

deze manier ook weinig financiële impact voor BrEA. 

- Symposium: Mooi succes dankzij de goede organisatie van Hilbert. 

- Kunstcollectie Vlaams Parlement: Uitverkocht en was een hele leuke en 

leerrijke uitstap. 

- After-Work Drink in de Kuub in Mechelen: Was een succes; Mechelen lijkt een 

goede kern te zijn. 

- Engineers @ The Movies: Was vorig jaar in Kinepolis Brussel. Dit jaar zullen we 

proberen om dit in Cinema Lumière in Mechelen tot een groot succes te brengen. 

E. Ingenieursprijzen 

De BrEA-prijzen werden uitgereikt binnen alle ingenieurs-afstudeerrichtingen. De VUB bio-

ingenieurs hebben bij de ie-netprijzen de top drie weggekaapt. 

F. Communicatie 

Communicatie loopt via verschillende kanalen en gaat goed. De aanhoudende vraag blijft 

of we het magazine nog op papier moeten aanbieden of overschakelen naar volledig 

digitaal. 

G. Galatea 

- Freemium model lidmaatschap: Een bevraging rond interesse 

lidmaatschapsmodel werd gedaan en wordt nog meerdere keren gelanceerd tijdens 



AV 24 maart 2023 

 
 

de komende CDE events. Afhankelijk van de uitkomsten van deze bevragingen, 

zullen we beslissen hoe we dit verder vormgeven. Indien we het lidmaatschap 

willen veranderen in 2024, zal er een Bijzondere AV moeten plaatsvinden in het 

najaar van 2023. 

- Contactopname rectoraat: Twee punten die openliggen, zijnde kwaliteit 

Salesforce en steun Job Fair (beschikbaarheid sportzaal). Het idee werd geopperd 

om Salesforce te overschrijven met onze back-up data. 

- Samenwerking OSB: De OSB-werking tijdens het voorbije jaar was dramatisch. 

We hopen dat dit terug verbetert nu er weer een vaste werkkracht in dienst is. 

- Actualisatie sponsordossier studentenprijzen: Naar analogie met de 

studentenprijzen binnen de ULB zouden we onze BrEA-prijzen willen laten 

sponsoren door bedrijven. Binnen het BrEA-bestuur en de sympathisanten zouden 

goede zakenrelaties geïdentificeerd moeten worden zodat we de grondstenen 

kunnen leggen. 

- Samenwerking IASTE: Samenwerking wordt opgezet rond een online stage fair. 

Dit zou ook een bijkomende inkomstenbron kunnen zijn voor BrEA. 

3 Goedkeuring Moreel Verslag 

Het moreel verslag werd unaniem goedgekeurd. 

4 Financieel verslag 

A. Bespreking van de rekeningen en begroting  

Kascommissaris Robrecht Paternoster licht de financiële rapportage toe met ondersteuning 

van Vice-Penningmeester Rita Keulemans. Het rapporteringsformat werd aangepast naar 

de normen voor ondernemingen. Tijdens de bespreking werden volgende punten belicht: 

- 2022 bracht een winstmarge van 3%. 

- Kosten Job Fair moeten tegenover inkomsten van Job Fair én sponsoring worden 

gezet. De Job Fair is wel degelijk een winstgevende activiteit. 

- Openstaande vorderingen die langer dan een jaar openstaan: Aangetekende 

zendingen werden uitgestuurd. Er wordt tegenwoordig meer aandacht besteed aan 

betalingen tijdig binnen te krijgen. 

- De verliezen op het galabal zouden verder gedrukt moeten worden en idealiter zou 

dit zelfs een winstgevend evenement moeten worden. 

 

B. Rapport van de kascommissarissen 

Robrecht Paternoster leest het verslag van de Kascommissarissen voor. Zij namen de 

financiën van BrEA de voorbije maand onder de loep en besluiten dat de cijfers in het 

verslag correct zijn. De financiële relatie met PK en OSB blijft een aandachtspunt, alsook 

de openstaande vorderingen. De penningmeesters worden gefeliciteerd.  
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C.   Voorstel tot goedkeuring van de rekeningen 2022, begroting 2023 en 

lidmaatschapsbijdrage 

De rekeningen 2022, de begroting 2023 en lidmaatschapsbijdrage worden unaniem 

goedgekeurd. 

 

D. Ontheffing van de beheerders en kascommissarissen 

De bestuurders en kascommissarissen wordt kwijting verleend van hun functie. 

 

 

E. Aanstelling van 2 kascommissarissen voor volgend werkingsjaar 

Sophie Hernot en Robrecht Paternoster stellen zich kandidaat voor de functie van 

kascommissaris voor 2023. Hun kandidatuur wordt unaniem aanvaard.                                                                                                                               

5 Uitsluiting van leden 

Niemand uit te sluiten. 

6 Aanstelling ere-lid 

Geen voordracht dit jaar.  

7 Bespreking van toekomstige activiteiten 

De belangrijkste evenementen voor 2023 worden belicht: Cinema-event, Meshouï en 

Symposium. 

8 Verkiezing Beheerscomité van de fondsen 

Geen wijzigingen. 

9 Verkiezing nieuwe Bestuursorgaan 

13 leden worden voorgesteld waarvan er 8 te verkiezen zijn (6 herverkiezingen en 2 

nieuwe bestuursleden). 

Er worden 13 geldige stemmen uitgebracht. Alle kandidaten worden unaniem verkozen. 

De Voorzitter proclameert alle voorgestelde bestuurders verkozen. 

Dit geeft volgende samenstelling voor volgend werkingsjaar: 
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Volgende functies werden unaniem verkozen: 

• Voorzitter: Luc De Mondt 

• Afgevaardigde EPBA: Jacques Tiberghien 

10  Rondvraag en Dankwoord 

 

De Voorzitter brengt een dankwoord uit voor de inzet van alle vrijwilligers tijdens het 

voorbije jaar. Ook de bijdragen van Nico Becu werden nog eens speciaal in het licht gezet. 

 

 

11 Voor echt en waar verklaard 

 

Luc De Mondt      Edith Oyen 

Voorzitter      Secretaris-Generaal 


